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1) Valg af ordstyrer 
a. Vagn Christensen 

2) Valg af referent 
a. Mai Boi Michelsen 

3) Godkendelse af dagsorden 
a. godkendt 

4) Hvad består arbejdet i lokalrådet af 
a. Vi arbejder med det vi nu ser i hverdagen og de udfordringer vi ser der mangler 
b. Vi arbejder for at gøre byen interessant for indbyggerne og tilflyttere 
c. Det kan f.eks. være udstykninger i byen, togstop, cykelstier, infrastruktur 
d. Vi mødes i lokalrådet fire gange om året hvoraf det ene møde er 

generalforsamling. Derudover er der møder forskellige interessenter, men det er 
kun de bestyrelsesmedlemmer som kan og vil, der deltager i disse.  

e. Herudover har lokalrådet ansvar for hjertestarteren i Vestergade, shelteret i 
skoven og som underafdeling til lokalrådet er der By-pedellerne. Lokalrådet 
styrer IT’en ved bibliotekets live streaming af foredrag, julebelysningen og 
infoskærmen i SuperBrugsen er ejet af lokalrådet. 

f. Se yderligere under ’Beretning om året til nu’ 
5) Beretning om året siden generalforsamling i foråret 

a. Kort præsentation af lokalrådet 
b. Stationspladsen 

i. Er blevet indviet af Peter Sørensen, Horsens Kommunes Borgmester. Der 
ligger en film om det på Hovedgård.dk. Der mangler stadig skilte og 
beplantning, men det skulle komme nu, hvor årstiden er til det. 

c. Samby 
i. Består af de ti oplandsbyer og repræsentanter fra Kommunen 

ii. Man mødes fire gange om året og det går på omgang i byerne 
d. Togstop 

i. Det arbejdes der stadig med, men det er mere ved at motivere 
politikerne, for der kommer ikke til at blive taget nogen beslutninger før 
omlægning til el-drift er færdig. Det er forsinket og forventes tidligst at 
blive i 2026  

e. Vej og Trafik 
i. Vi arbejder på at få rundkørsler ved nord og syd udkørslerne. Da der er 

fire tilkørselsveje ved den nordlige udkørsel, så forventes det der er størst 
mulighed for at det vil lykkedes at få en rundkørsel der.  

ii. Der er foreslået en bredere udkørsel og en separeret cykelsti ved den 
sydlige udkørsel.  

iii. Begge forslag ligger hos Vej og Trafik og er en del af Mobilitetsplan 2035 
omkring infrastruktur, cykelstier mv. 



6) Beretning om regnskab 
a. Driftsbudgettet er kr. 25.000 for lokalrådet som svarer det tilskud vi modtager fra 

kommunen, men vi modtager også fondspenge som dog er låst til de projekter, 
som de er ansøgt til  

7) Valg af bestyrelsesmedlemmer 
a. Ejvind Olsen og Flemming Iskov træder ud, da de fraflytter byen. 
b. Valgt ind: Jacob Sollerup  
c. Valgt ind: Ronnie Poulsen 

8) Valg af suppleanter 
a. Valgt ind: Mikkel Juel Christoffersen (er på valg til april 2025) 

9) Eventuelt 
a. Der er intet eventuelt 


